



## FMK Protokoll för styrelsemöte

Datum: 2025-02-06 kl 17.00 – Fagersta MKs klubblokal

Närvarande: Se längst ned i protokollet.

1. Ordförande öppnar mötet
2. Fastställande av dagordning
3. Val av justeringsmän, Johan Andersson och Johan Jansson.
4. Genomgång av föregående protokoll. Vi gick igenom flera punkter och det är nu lagt till handlingarna.
5. Ekonomirapport.  
Vi loggar in på banken. De bägge kontona som förfaller under februari är omsatta till 3-månadersplaceringar. Staffan och Bengt har skapat ett separat konto för Rally Bergslagen där det alltid är minst två som måste signera in- och uttag. Siv-Britt Figrell blir kassör för Rally Bergslagen via sitt företag. Vi gick igenom ekonomin och det ser bra ut.
6. Bilsektionen/Miken
  - a) 3klubbar - Rally Bergslagen 2025. Miken skapar mailadress: [rallybergslagen@live.se](mailto:rallybergslagen@live.se). FMK överlämnar ansvar och beslut till Rally Bergslagen hur vi hanterar fakturor och mail. Sex av sju sträckor i tävlingen är klara med markägarna. Arbetet löper på bra i gruppen.
  - b) Årsmöte i SDF i Katrineholm den 23 feb. Bengt åker och han har fullmakt från FMK att rösta i frågorna som kommer upp.
7. Ungdomsutskottet & E-sport/Hugo. Hugo var tyvärr frånvarande så inget att rapportera.
8. Folkraceutskottet/Camilla. Säsongen startar den 22 februari.
9. Utbildningar på gång/Johan Andersson. Inget nytt att rapportera.  
Staffan har varit på juridikkurs och han berättade lite vad kursen innehöll etc. 40 pers deltog och det var Hans och Thomas Avelin som höll i kursen.
10. Genomgång av inkomna mejl samt fakturor på [fagerstamk@live.se](mailto:fagerstamk@live.se)  
Staffan gick igenom och mötet hade inga vidare kommentarer. Staffan skickar Mats Wennbergs mail vidare till Johan Andersson.
11. Nya medlemmar/Medlemsregistret. Kundkännedomsavtalet är signerat av Staffan. Mitten av januari var vi ca 100 medlemmar i klubben. Vi gick

igenom förutsättningarna för medlemshantering via Laget.se. Johan A kommer att göra en liten marknadsundersökning hur andra motorklubbar hanterar sitt medlemsregister. Vi bestämmer att vi uppdaterar mailadresserna senast den 1 juni. Då kan vi använda Laget.se för utskick via mail och sms. Ansvariga Johan A och Staffan L.

12. Övriga frågor (Flertalet från föregående möte)

- a) Funktionärsfest – Vi fortsätter att ta emot anmälningar fram till den 17e februari. Vi lägger ut igen på hemsidan och Johan A kollar minantal för Stadshotellet.
- b) Miljötillstånd för vår klubblokal. Johan J har svårt att få kontakt med miljöansvarig på distriktet för att få vårt miljötillstånd godkänd. Nu skickar Johan det till distriktets kansli.
- c) Inköp av en till entrématta för att kunna växla och tvätta. Miken har fixat.
- d) Uppdaterat hyresavtal är signerat och vi gick igenom lite hur lokalen kommer att se ut längre fram.
- e) Kopparberg behöver hjälp med sin tävling den 22/2. Frivilliga anmäler sig till Rullarn, 070-522 85 70. Miken lägger ut på vår hemsida. Datumet sammanfaller med vår funktionärsfest.
- f) Vad är FortNox? Vi läser i tidigare protokoll att IOL och Lots ligger i FortNox. Årsavgiften betalas i höst igen, 189,- per månad.
- g) Laget.se - Vi ska ha en reklamfri hemsida, Miken uppdaterar.

13. Nästa möte är den 6 mars 2025.

Vid protokollet, Fagersta den 6 feb 2025

Ann L Svensson

Justeras

Johan Andersson

Johan Jansson

**Närvarande styrelsen:**

Bengt Karlsson

Ann Svensson Liljeqvist

Miken Johansson

Johan Pettersson

Stefan Palmér

Staffan Liljeqvist

Joakim Öhman

Johan Jansson

**Ej närvarande styrelsen:**

Siv-Britt Figrell

Erik Pettersson

**Närvarande från Adjungerande eller utskott:**

Johan Andersson

Camilla Ekdahl

**Ej närvarande från Adjungerande eller utskott:**

Emelie Boström

Hugo Carlberg